
 

 

 
 

Z Á P I S 
  

 z kolegia děkana 
                 konaného dne 20. října 2010 

 
 
Přítomni: 

 
 
prof. Ing. Bohumil Vybíral, CSc., Ing. Monika Kostrová, RNDr. Jan Kříž, Ph.D., 
PhDr. Michal Musílek, Ph.D., Hana Čejková,  

Omluveni:  
  
Program: 1) Volby do AS PřF a AS UHK 

2) Úspory rozpočtu  
3) Vědecká činnost 
4) Studijní programy 
5) Imatrikulace 
6) Insignie 

 
 

V úvodu zasedání přivítal pan děkan všechny přítomné.  

K bodu 1) 

Pan děkan informoval o blížících se volbách, jak do senátu PřF UHK, tak i do senátu AS UHK.  

Současná kandidatura do AS PřF a do AS UHK se nevylučuje. 

 

K bodu 2) 

Paní tajemnice dohodla s vedoucími kateder schůzky ohledně úspor na první listopadový 

termín. Velký tlak je na snižování provozních nákladů, vytíženost úvazků, případně snížení 

úvazků, omezení dohod o provedení práce a činnosti – výjimkou budou specialisté v daném 

oboru. 

 

K bodu 3) 

Pan proděkan dr. Kříž informoval o finančních prostředcích na vědeckou činnost.   Požádá 

vedoucí kateder o předání návrhů (k rukám paní tajemnici) na dočerpaní finančních 

prostředků, přidělených na vědeckou činnost. 

 

K bodu 4) 

Pan děkan informoval o problematice ohledně studijních oborů. Je třeba předložit žádost 

z kateder na přeakreditování oborů pod PřF a podání nových oborů k akreditaci. 

 

Pan děkan informoval přítomné o možnosti vyučovat předměty resp. Celé studijní programy 

v anglickém jazyce.  



 

K bodu 5) 

Dne 11. listopadu 2010 od 15:00 h se v aule Objektu společné výuky UHK konají první 

slavnostní imatrikulace studentů prvních ročníků PřF. Pozvánky byly zaslány. Taláry, řetězy a 

žezlo budou zapůjčeny z Pedagogické fakulty UHK. 

K bodu 6)  

Pan děkan předložil přítomným nákresy žezla a řetězů děkana a proděkanů Přírodovědecké 

fakulty UHK od autora Mgr. A. Jana Háska. Interpretoval souhlasné stanovisko pana rektora a 

primátora města Hradec Králové. Insignie budou vyrobeny v příštím kalendářním roce. 

Insignie budou v hodnotě 400 tisíc Kč realizovány ze sponzorských darů (město Hradec 

Králové a Královéhradecký kraj již poskytli sponzorské dary ve výši 180 tisíc Kč a 50 tisíc Kč, 

další sponzoři se hledají). Kolegium děkana předložené návrhy na insignie připomínkovalo: 

nedoporučuje, aby koule na žezle a řetězech byly barevné – doporučuje realizaci 

v pozlaceném provedení, dále doporučilo zvážit řešení řetězů z hlediska jejich usazení na 

talárech hodnostářů (ohebnost/přilnavost k taláru na ramenou a zádech). Koule na 

děkanském řetězu bude nošena v otevřeném stavu; jde o to, aby její závěs umožňoval 

dostatečné rozevření koule. Na proděkanských řetězech budou zavěšeny jen polokoule. Po 

úpravě návrhů podle těchto připomínek schválilo k realizaci insignií. 

 

 

Zapsala: Ilona Lankašová  prof. Ing. Bohumil Vybíral, CSc.  
 

pověřený výkonem funkce děkana PřF UHK 
 


